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Frågor från Socialdemokraterna 

Fråga 1 

På sid 18 nämns att det tagits fram en åtgärdsplan för Kista 

Busstorg. Önskar få planen eller en beskrivning av vad den innebär 

och tidsplan för genomförandet. 

Sid 87. En handlingsplan för prioriterade inköp och upprustning av 

verksamheter har tagits fram. Kan vi få en precisering av vad som 

avses? 

Förvaltningens svar: 

Allt från drift, skyltning, vindskydd, belysning, nedskräpning osv. 

När förvaltningen kommit längre föreslår förvaltningen en dragning 

för nämnden. Tidplan för dessa delar kan se olika ut och ägs av 

olika aktörer. 

I övrigt: 

Förvaltningen samordnar arbetet med platssamverkan kring Kista 

busstorg med syfte att platsen ska bli tryggare och trivsammare. En 

strategisk grupp har bildats där trafikkontoret, 

stadsbyggnadskontoret, exploateringskontoret och 

trafikförvaltningen deltar. En nulägesbeskrivning har tagits fram 

samt en gemensam åtgärdsplan med planering av åtgärder på kort 

och lång sikt av aktörer som har rådighet över platsen.  Berörda 

fastighetsägare i Kista samt lokalpolisområde Rinkeby bjöds in i 

augusti för att få information om pågående arbete och ges möjlighet 

att komma med inspel. Några resultat av samverkan hittills är att 

utökad städning och spolning av busstorget genomförts under 

sommaren av trafikkontoret, att trafikförvaltningen installerat 

trygghetskameror samt att trafikkontoret kallar till möte om 

helheten kring gestaltning av platsen. Ytterligare ett resultat är de 

korta beslutsvägar som samverkan mellan förvaltningarna i den 

strategiska gruppen har inneburit. Arbetet har bl.a. presenterats på 

möte med Kista i samverkan. 
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Fråga 2 

Hur ser sjuklönekostnaderna ut för respektive verksamhetsområde? 

Finns det någon sammanställning för förvaltningen med antal och 

kostnad för perioden? 

Förvaltningens svar: 

Ansv2(T)  Belopp  

10, Stab            13 920,52  

11, Administration          116 204,64  

12, Individ och familj, barn och ungdom      1 187 983,14  

13, Individ och familj, vuxna          268 090,43  

17, Arbetsmarknadsinsatser          322 476,79  

18, Ekonomisk bistånd          763 595,74  

20, HR            51 486,81  

34, Förskola Verksamhet      5 997 305,15  

50, Äldreomsorg      1 509 449,00  

60, Oms. med funktionsnedsätttning, Beställare          142 170,38  

61, Oms. med funktionsnedsätttning, Utförare      1 428 609,11  

62, Socialpsykiatri, Beställare          113 001,03  

63, Socialpsykiatri, Uförare          462 837,72  

70, Förebyggande socialtjänst och fritid          800 621,82  

80, Stadsmiljö och Medborgarservice          272 585,04  

    13 450 337,32  

Exkl pf 

Fråga 3 

Finns det någon förklaring till av vilken anledning SIS har en 

prissänkning på 28 % som erbjuds året ut? 

Förvaltningens svar: 

Enligt ett riksdagsbeslut, se nedan 
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Fråga 4 

Finns möjligheter för samtliga ledamöter i nämnden att delta digitalt 

på stadsdelsnämndens möten framöver? 

Förvaltningens svar: 

Då inte ledamöter får delta på den slutna delen av sammanträdet på 

distans, har nämndordförande beslutat att de ledamöter som deltar 

på den slutna delen av sammanträdet ska delta på den öppna delen. 

Förvaltningen har inte fått något uppdrag från nämnden att arbeta 

vidare med denna fråga. 


